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Hello, Mrs. Teacher
Autor: Pavol Rágula  ·  Foto: Archív Kataríny Kováčikovej

Gymnázium Dominika Tatarku prechádza v posledných mesia-
coch množstvom zmien. Nový názov, bilingválna sekcia, úprava 
školského dvora, no i viacero nových pedagógov. Som presved-

čený, že si študenti každého z nich už stihli obľúbiť a cítia sa na ich ho-
dinách dobre. Katarína Kováčiková tiež vyučuje na gymnáziu od tohoto 
septembra a v tomto rozhovore nám odhalí niečo viac o sebe, prezradí 
svoje hobby i poskytne tipy ako zlepšiť komunikáciu v angličtine. 

Čo vás inšpirovalo stať sa 
učiteľkou? 

To, že chcem byť učiteľkou som 
cítila už odmalička, viac menej od 
základnej školy. Vedela som, čo 
chcem robiť a vždy som si za tým 
vedome išla. Bolo to rozhodnutie 
odjakživa, práca s deťmi ma napĺ-
ňala a chcela som sa pohybovať v 
tejto oblasti.  

Ako prišlo k rozhodnutiu začať 
pracovať na našom Gymnáziu 
Dominika Tatarku? 

Dostala sa ku mne ponuka prá-
ce ísť vyučovať kombináciu pred-
metov, ktoré mám vyštudované. 
Oslovilo ma to a išla som do toho. 

Boli ste učiteľkou aj niekde inde? 
Áno. Dva roky som vyučovala 

anglický jazyk na jazykovej škole. 

Aké predmety vyučujete? 
Anglický jazyk, občiansku ná-

uku a na bilingválnej sekcii ich 
kombináciu. 

Kde ste študovali? 

Na strednú školu som chodila 
sem, do známych priestorov Gym-
názia Považská Bystrica. Vysoko-

školské štúdium som absolvovala 
na Pedagogickej fakulte Univerzi-
ty Komenského v Bratislave. 

Boli ste redaktorkou časopisu 
Rozhľad? 

Nie.  

Aké sú vaše hobby? 
Čas strávený s mojou dcérkou, 

väčšinou v prírode. Rada spievam, 
tancujem, počúvam hudbu, varím 
a učím sa nové jazyky. Vo voľnom 
čase ma bavia športy spojené s 
hudbou, najmä jumping alebo 
zumba. Nech to má rytmus! Ale 
mám na to máličko času, chcela 
by som viac…  

Čítate? Aké sú vaše tipy pre na-
šich čitateľov? 

Áno, väčšinou čítam klasickú 
anglickú literatúru. Z najobľúbe-
nejších napríklad Električka zva-
ná túžba od Tennessee Williams 

alebo Great Gatsby od F. S. Fitz-
geralda. A iné diela od klasických 
autorov.  

Vnímam, že angličtinu ovládate 
na vysokej úrovni. Ako ste sa ju 
naučili a čo by ste poradili štu-
dentom, ktorí s ňou zápasia?  

Venovala som sa angličtine 
dosť aj pomimo škole. Snažila 
som sa vždy, keď som niečo riešila, 
alebo  som niečo hľadala ísť práve 
cez anglické zdroje. Potom samo-
zrejme aj cez hudbu. Je to veľmi 
prepojené. Z pesničiek som si 
často vyhľadávala nové slovíčka a 
dôležitá je najmä komunikácia. Je 
to základ. Hľadala som si čas a prí-
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ležitosti v angličtine komunikovať. 
Myslím si, že kľúčová vec je zanie-
tenosť pre túto oblasť. Študenti 
potrebujú len prekonať bariéry a 
strach z komunikácie. Veľa z nich 
ovláda perfektne gramatiku a os-
tatné “školské záležitosti,” no boja 
sa produkovať angličtinu, pretože 
sa boja robiť chyby. 

Sami ste pomerne nedávno do-
študovali. Sú napriek tomu ne-
jaké veci, v ktorých sa dnešní 
študenti zmenili? Učia vás v nie-
čom? 

Veľký rozdiel vnímam v pou-
žívaní sociálnych médií. My sme 
takúto možnosť ešte moc nemali. 
Pomaly sa to rozbiehalo, hlavne 
internet na škole pre študentov 
sa rozbiehal pomaly… Vnímam to 
ako výhodu, aj nevýhodu. Je su-
per, že študenti majú hneď prí-
stup k informáciám, ale je to i ruši-
vý element. Od študentov sa učím 
každý deň. Sú oveľa cieľavedomej-
ší než som bola ja v ich veku. Toto 
sa mi veľmi páči, že vedia, čo chcú 
a idú si za tým.   

Ak by ste mohlii mať večeru s 
nejakou historickou osobnosťou, 
kto by to bol a prečo?  

Ťažká otázka… Ale asi s Arethou 
Franklin. Bola to perfektná mu-
zikantka a veľmi ma inšpiruje jej 
tvorba aj život. 

Ktorú superschopnosť by ste 
chceli na škole mať? 

Schopnosť vedieť čítať myš-
lienky. Chcela by som nahliadnuť 
do hláv študentov… 


